
Protokollutskrift                                     

Ombudsmøtet i Nord-Østerdal skyttersamlag, lørdag 10. desember 2011. 

Sanitetshuset i Hessdalen kl. 11.00. 
 

1. Åpning. 

Helge Aasen fra Hessdalen skytterlag ønsket velkommen og informerte litt om lagets 

virksomhet. 

Samlagsleder Stein Narjord ønsket velkommen og åpnet møtet. 

 

2. Opprop/konstituering/adm. 

 Til stede:   27 ombudsmenn (inkludert samlagstyret) 

Innkalling og sakliste ble godkjent. 

Møteleder:   Stein Narjord 

 Protokollfører: Ragnar Sollid 

 Til å skrive under protokoll/tellekorps: Stein Graneng, Fåset og Martin Grådal, Røros. 

 

3. Årsmelding 2011. 

 Kommentarer fra salen:  

Stevner: Noe diskusjon om det var nødvendig at resultatene skulle sendes Bjørn Baar. 

Det var stemning for at det holder med å sende resultatene til samlaget. 

Skytebaner: Det skal være vedlikeholdsprotokoll for 15m elektronikk. 

 Sportslig oversikt: Under landsskytterstevnet tok Per Oldertrøen, Tynset feltmedalje i  

 V73 og Magne Egil Westum, Tynset feltmedalje i kl. 2-5. 

Årsmeldinga ble godkjent. 

 

Resultatvedlegget. Ble ikke gjennomgått. Hvis det finnes feil i listene rapporteres det 

til samlaget. 

 

4. Årsmelding for ungdomsutvalget. 

Ungdomsleder Trond Oldertrøen gjennomgikk årsmeldinga. 

Årsmeldinga ble godkjent.  

 

5. Regnskap 2011. 

Regnskapet ble gjennomgått av Stein Narjord og Iver Nymoen (som har ført 

regnskapet) 

Regnskapet var revidert og revisjonsberetning opplest.  

Regnskapet ble godkjent. 

 

6. Trekk i medlemsbidraget. 

Samlagsstyrets forslag, kr. 5 pr. skytter, ble vedtatt. 

 

7. Innkomne saker: 

a. Forslag fra Tynset skytterlag ang. 15m sesongen. 

Tynset skytterlag trekte forslaget mot at deres synspunkt tas i betraktning ved 

planlegging av terminlista for 2013. 

b. Forslag fra Alvdal skytterlag ang. oppgjørslister fra stevner. 



Vedtak: Oppgjørslistene og resultatlister sendes til samlaget og legges ut der inntil det 

nye administrasjonsprogrammet er oppe og går. 

 

8. Fra styret 

 

a. Stevneinnskudd 2012. Vedtak: Samlagsstyrets forslag ble vedtatt.  

 

b. Reglement for samlagsstevnene. Vedtak: Samlagsstyrets forslag ble vedtatt.         

    Bronsemedaljer deles ut inntil lageret er tomt. 

 

c. Terminliste 2012. 
Hans Sollid informerte om hvordan Dovrefjellcupen jobbet i forhold til oppsett av 

deres terminliste. 

Samlagsstyret vedkjenner at de startet altfor sent med terminlistarbeidet i år. Neste år 

vil fristen for søknad på stevner være 25. august.  

Kjell Ivar Lundkvist mente at Skytingen Dag er lagt ugunstig (den 19/8). Nora kom til 

å benytte avvikende dato tidligere på året.  

Etter noe press tok Alvdal skytterlag på seg å arrangere finalen i 

Østlendingenskytingen. 

 

d. Fylkesmesterskapets framtid. 

Hans Sollid mente at 15m stevnet burde fortsette, men legge ned banestevnet. Dette 

ble støttet av Kjell Ivar Lundkvist og Per Kristian Bangen. Per Kristian Bangen mente 

at et 15m stevne kunne omfatte hele Oplandskretsen. 

Det ble votering om Fylkesmesterskapets fremtid. 

Vedtak: Mot 4 stemmer ble det vedtatt at Nord-Østerdal skyttersamlag ikke ønsker 

Fylkesmesterskap videre. 

 

9. Ombudsmøtet i 2012. Vedtak: Ombudsmøtet for 2012 legges til Tolgen. 

 

10. Budsjett 2012. 

Det framlagte forslaget vedtatt med disse justeringene: 

 Driftsinntekter:  3401 Annen støtte kr. 25.000. 

Driftsutgifter:  6863 Ungdomsutvalget kr. 15.000. 

Dette gir et overskudd på kr. 10.000. 

 

11. Valg. 

Det ble kommentert at valgkomiteen burde være representert på ombudsmøtet. 

Stein Narjord ledet valget i valgkomiteens fravær. 

Stein Narjord valgt til leder. 

Thorbjørn Liell valgt til nestleder. 

Stein Narjord valgt til kasserer ettersom valgkomiteen ikke hadde funnet kasserer. Iver 

Nymoen har tatt på seg å føre regnskapet. 

Ungdomsutvalget: Forslag på Bjørn Lillebo inn i utvalget i stedet for Thomas Baar. 

Bjørn Lillebo fikk 25 stemmer og flertall. 

Valgkomiteen: Det kom fram forslag på Egil Wikan og Torbjørn Furuhovde som ny i 

valgkomiteen. Egil Wikan ble enstemmig valgt. 

 

Valgene for øvrig ble i henhold til valgkomiteens innstilling. 

 

-------- 



Nils Martin Krogh fikk overrakt samlagets kniv for innsatsen som styremedlem i 6 år. 

Egil Wikan fikk overrakt samlagets kniv for innsatsen som styremedlem i 2 år i denne 

perioden samt for 6 år tidligere derav som leder i 3 år. 

 

Det ble utdelt utmerkelser og premier/diplomer. 

 

Alle sakspapirer er limt inn i protokollen, med de korrigeringer som ble gjort. 

 

Hessdalen 10. desember 2011 

 

Martin Grådal/s          Stein Graneng/s       Ragnar Sollid-referent/s 


